
 

 

 

 

Styremøte på Teams NESK 25.08.21 kl.19:00 

Tilstede: 

Iver Melby, Dag Kleven, Grete Haugan Sætrang, Ingeborg Sjurseth, Kyrre Røstad, Jonny Åsheim, Arne 

Hovde orienterte om avlsrådtes innstilling i sak angående søknader til avlsrådet. 

Ikke tilstede. 

Anne Chatrine Wie. 

Følgende saker var til behandling:  

31.08.21 Referat forrige møte. 

   Referat godkjent uten anmerkninger! 

32.08.21 Innkommende søknader avlsrådet. 

                 Det har kommet inn tre søknader til avlsrådet.  

                 Avlsrådet har uttalt seg om kandidatene og er samlet enige i at dette er gode kandidater. 

                 NESK styre har besluttet å ta inn alle tre søkerne i avlsrådet.. Tiltredelse etter nærmere                                                   

                 Tiltredelse etter nærmere avtale. Vi har besluttet å ta kontakt med de aktuelle kandidater. 

                 Arne, Dag og Iver kontakter kandidatene for et møte på Teams. 

 33.08.21 Økonomi 

   Regnskapet ble gjennomgått og styret tar gjennomgangen til etterretning.  

 34.08.21 NM Lag 

    Styret har mottatt forslag til endring av uttak til NM Lag, styret har besluttet å støtte disse   

     endringene. Endringen står i våre regeluttak for NM Lag. 

Møtet avslutte klokken 20 30 

Ingeborg 

 

 

 


